
Marzena Okła-Drewnowicz

Warszawa, 6 grudnia 2024

Pan
mgr farm. Marian Witkowski
Prezes 
Okręgowej Izby Aptekarskiej w Warszawie

Szanowny Panie Prezesie,

serdecznie dziękuję za udział przedstawicieli Okręgowej Izby Aptekarskiej w Warszawie, które 
odbyło się 5 grudnia na Stadionie Narodowym w Warszawie. Państwa obecność 
i zaangażowanie w to wydarzenie miały ogromne znaczenie dla jego sukcesu. 

Przestrzeń stworzona przez OIA cieszyła się bardzo dużą popularnością, a pracownicy Izby 
z zaangażowaniem odpowiadali na wszystkie pytania osób starszych. Mam nadzieję, że 
spotkamy się ponownie w przyszłym roku, przy okazji organizacji II Forum Aktywności 
Senioralnych.

Z wyrazami szacunku 
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